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Důvodová zpráva 
 
Věc 
Odpověď na dopis ve věci stavu veřejného prostoru a dopravní situace v okolí ul. 
U Mostu v Ostravě – Zábřehu  
 
Žadatel 
Odbor dopravy a komunálních služeb 
 
Informace 
Dopisem ze dne 1. 11. 2023 se obrátila obyvatelka ul. U Mostu v Ostravě – Zábřehu 
na zastupitele městského obvodu s problémy, s nimiž se místní občané potýkají od 
doby, kdy začal fotbalový klub Baník hrát na Městském stadionu Ostrava – Vítkovice. 
Z podání pisatelky vyplývá, že návštěvníci těchto utkání parkují v lokalitě mezi ul. 
Rudná a železniční tratí v rozporu s pravidly silničního provozu, znečišťují veřejný 
prostor odhazováním odpadků apod. Dále pisatelka zmiňuje dopravní značení 
v oblasti i další záležitosti. K podání jsou přiloženy desítky fotografií a jeden 
videozáznam. Celé znění dopisu včetně vybraných fotografií je přílohou č. 1 
materiálu.  
 
Návrh odpovědi na dopis je přílohou č. 2 materiálu. Je zde vysvětleno, že v případě, 
kdy je občan svědkem protiprávního jednání, je zapotřebí neodkladně kontaktovat 
příslušné orgány policie. Dále je popsána situace týkající se dopravního značení, 
přislíbeno provedení ořezů stromů v oblasti a zodpovězeno na další dotazy či 
poznámky pisatelky.  

 
Stanoviska výborů/komisí/jiných odborů, samostatných odd. 
 
 
Stanovisko rady městského obvodu 
Rada městského obvodu vzala dopis obyvatelky na vědomí a doporučila 
zastupitelstvu městského obvodu schválit návrh odpovědi na dopis v předloženém 
znění.   
 

 

 

 

 

 

 

  


